
جایکاه علم روانشناسی

شماره پرسش: ۱۰۴۱۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۰۰:۰۰ ۱۳۹۳/۸/۹

متن پرسش

با سلام: شما تا چه حد علم روان شناسی را قبول دارید؟ آیا تکنیکهای جزئی این علم که گاه مفید

است، مورد قبول شما هست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به عنوان علم تجربی که همراه با آزمون و خطا توانسته است

عکسالعملهایی که بین جسم و روان را جدولبندی کند قابل قبول است، ولی در رابطه با تحلیل

انسانشناسی و راهکارهایی که مربوط به سعادت انسان است، آن را ناتوان میدانم و نباید در این

موضوعات ورود پیدا کند. در جزوهای عرایض خود را گفتهام. موفق باشید


